
 

發放資助通知 

根據 “2021 澳門國際龍舟賽” 章程第 17.1 條規定， “主辦單位將向每支本地參賽隊伍發

放資助，每支標準龍隊伍澳門元伍仟圓正（MOP5,000.00），每支小龍隊伍澳門元壹仟

伍佰圓正（MOP1,500.00）。如參賽隊伍練習次數未達最低要求（五次），或於本地賽

事未有出賽者，大會將保留發放資助金之權利。” 

發放資助相關資料如下： 

1. 日期： 2021年 8月 2日至 20日 

2. 時間： 星期一至星期四 09:00-13:00，14:30-17:45 

星期五  09:00-13:00，14:30-17:30 

3. 地點： 體育局總部 （澳門羅理基博士大馬路 818號） 

4. 熱線電話： 2823 6363 

5. 注意事項： 

 請攜帶隊伍/團體/機構印章； 

 請攜帶身份證明正本以核對身份。 

  



 

 

Subsidy Distribution Notice 

According to the Regulations of the Macao International Dragon Boat Races 2021, “The 

Organizing Committee will provide each local participating team a subsidy of MOP5,000.00 

(five thousand Patacas) for the standard dragon boat category and MOP1,500.00 (one thousand 

five hundred Patacas) for the small dragon boat category. If any team fails to participate in its 

respective local race and practices fewer than five times, the Organizing Committee reserves 

the right not to distribute the subsidy.” 

 Relevant information as follows: 

1. Date:  From 2 to 20 August 2021 

2. Time: Monday to Thursday 09:00-13:00, 14:30-17:45 

Friday   09:00-13:00, 14:30-17:30 

3. Location: Sports Bureau Headquarters (No. 818, Av. Dr. Rodrigo Rodrigues, Macao) 

4. Hotline: 2823 6363 

5. Reminder: Please bring with you 

 Team/Entity/Company Stamp; 

 ID Document for identification purpose. 

 

 


